
Z Á P I S 
o průběhu 1. zasedání Zastupitelstva městyse Bojanov, 

konaného dne 15. 03. 2023 v Bojanově 
        Starosta obce zahájil 1. zasedání Zastupitelstva městyse Bojanov (dále jen „zastupitelstva“) 
v 17,06 hodin a všechny přivítal. 
 
Bod č. 1 
Technický bod 

Starosta konstatoval, že informace o konání zasedání byla zveřejněna na úřední desce úřadu 
městyse dle jednacího řádu a na internetových stránkách, a to nejméně sedm dní přede dnem konání 
zasedání, a dále konstatoval, že je přítomno 7 členů zastupitelstva. Zastupitelstvo je tedy 
usnášeníschopné. 
Přítomni: Milan Michálek, Petr Křivský, Jaroslav Křivský, Jan Tesař, Josef Honzíček, Josef Mrtka, 
Lenka Simonová 
Omluveni: Michal Secký, Iveta Pešková 
Nepřítomni: -- 
Zapisovatelem byla jmenována Lenka Simonová 
 
Starosta vyzval zastupitele, aby podali návrhy na ověřovatele zápisu o průběhu dnešního zasedání 
zastupitelstva obce. Navrženi byli Josef Honzíček a Josef Mrtka, kteří vyslovili s návrhem souhlas. 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0.     
 
Usnesení č. 1/1: 
Zastupitelstvo schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu dnešního zasedání zastupitelstva městyse: 
Josefa Honzíčka a Josefa Mrtku. 
 

Starosta na přednesl návrh programu. 
 
1. Technický bod 
2. Rozpočtové opatření 
3. Závěrečný účet za rok 2022 – Městys Bojanov 
4. Účetní závěrka za rok 2022 - Městys Bojanov, ZŠ Bojanov a MŠ Bojanov 
5. Smlouvy 
6. Různé                         

 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0.     
 
Usnesení č. 1/2: 
Zastupitelstvo souhlasí s navrženým programem. 
 
Bod č. 2 
Rozpočtové opatření  
 
1) Rozpočtové opatření č. 1/2023 
Starosta informoval o rozpočtových opatřeních č. 1/2023. Jedná se o změny do 100.000,- Kč 
v pravomoci starosty. V daných rozpočtových opatřeních šlo o přesuny v rámci ukazatelů a dále o 
vyúčtování voleb prezidenta republiky. 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
 
Usnesení č. 2/1 
Zastupitelstvo  b e r e   n a   v ě d o m í  rozpočtové opatření č. 1/2023. 
 
 

2) Rozpočtové opatření č. 2/2023 
Starosta informoval o rozpočtovém opatření č. 2/2023. Jedná se z části o rozpočtovou změnu 
v příjmech ve výši 1.395.960,-Kč, která vznikla dopočtem daně. Dále jde o navýšení v příjmech za 
získání dotací na lesní hospodářství v částkách ve výši 519.550,- Kč a 616.040,- Kč. V neposlední 
řadě byla provedena změna převodem finančních prostředků na fond obnovy vodovodů a kanalizací 
v částce 768.359,35,-Kč. V příjmech byl povýšen rozpočet o částku ve výši 3.348.782,41,- Kč. Ve 
výdajích byla provedena změna pouze v rámci plánovaného rozpočtu, kdy došlo k přesunu finančních 



prostředků mezi kapitolami rozpočtu. Částka ve výši 500.000,- Kč byla přesunuta na opravu a 
rekonstrukci veřejného vodovodu. Částka ve výši 790.000,- kč byla přesunuta z důvodu opravy zdi 
mezi domy č. p. 5 a č. p. 4 v obci Bojanov. A částkou ve výši 251.438,- Kč byly výdaje povýšeny kvůli 
nákupu strojů a zařízení, neboť faktura za nákup kontejnerů na elektroodpad a papír byla zaslána až 
v roce 2023. Výdaje byly celkem navýšeny o částku ve výši 768.359,- Kč. Rozpočtové opatření 
č. 2/2023 je ziskové v částce 2.580.423,06,- Kč. 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
 
Usnesení č. 2/2 
Zastupitelstvo  s c h v a l u j e   rozpočtové opatření č. 2/2022 se ziskem v částce 2.580.423,06,- Kč. 
 
Bod č. 3 
Závěrečný účet za rok 2022 – Městys Bojanov  
 
1) Starosta navrhl schválit plnění rozpočtu příjmů a výdajů Městyse Bojanov za období 1-12/2022 

v plném členění rozpočtové skladby. Celkově příjmy dosahovaly výši 63.748.265,36 Kč, výdaje 
41.379.887,55 Kč. Výsledek hospodaření Kč. 368.377,81.22je ziskový ve výši  
 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
 
Usnesení č. 3/1 
Zastupitelstvo schvaluje plnění rozpočtu Městyse Bojanov v příjmech a výdajích za období 1-12/2022 
v plném členění rozpočtové skladby.  
 
2) Starosta předložil ke schválení tvorbu a použití sociálního fondu v roce 2022: příjmy 62.883,- Kč, 

výdaje 46.603,- Kč.  
 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
 
Usnesení č. 3/2 
Zastupitelstvo schvaluje tvorbu a použití sociálního fondu v roce 2022.  
 
3) Starosta předložil ke schválení výsledek hospodaření příspěvkové organizace Základní škola, 

Bojanov, okres Chrudim za rok 2022. Za období 1-12/2022 celkově příjmy dosahovaly výše 
19.803.297,25 Kč a výdaje 19.567.232,48 Kč. Hospodářským výsledkem je zisk 236.064,77 Kč. 
Paní ředitelka ZŠ Bojanov navrhla proúčtování částky ve výši 180.000,- Kč do fondu odměn a 
částku ve výši 56.064,77 Kč do rezervního fondu ZŠ.  
 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
 
Usnesení č. 3/3 
Zastupitelstvo schvaluje výsledek hospodaření příspěvkové organizace Základní škola, Bojanov, 
okres Chrudim za rok 2022. Hospodářský výsledek je 236.064,77 Kč, kdy částka ve výši 180.000,- Kč 
bude proúčtována do fondu odměn a částka ve výši 56.064,77 Kč do rezervního fondu ZŠ Bojanov. 
 
4) Starosta předložil ke schválení výsledek hospodaření příspěvkové organizace Mateřská škola, 

Bojanov, okres Chrudim za rok 2022. Za období 1-12/2022 celkově příjmy dosahovaly výše 
3.423.979,04 Kč a výdaje 3.382.328,82 Kč. Hospodářským výsledkem je zisk 41.650,22 Kč. Paní 
ředitelka MŠ Bojanov navrhla zaúčtovat celou částku do rezervního fondu MŠ. 
 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
 
Usnesení č. 3/4 
Zastupitelstvo schvaluje výsledek hospodaření příspěvkové organizace Mateřská škola, Bojanov, 
okres Chrudim za rok 2022. Hospodářský výsledek zisk 41.650,22 Kč bude zaúčtován do rezervního 
fondu MŠ. 
 
5) Starosta předložil ke schválení zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření Městyse Bojanov za 

rok 2022 (audit). Při přezkoumání hospodaření Městyse Bojanov nebyly zjištěny chyby a 
nedostatky.  

 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 



Usnesení č. 3/5 
Zastupitelstvo schvaluje zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření Městyse Bojanov za rok 2022 
s výsledkem: při přezkoumání hospodaření nebyly zjištěny chyby a nedostatky. 
 
Na závěr starosta konstatoval, že zastupitelstvo tímto schválilo celoroční hospodaření Městyse 
Bojanov a závěrečný účet Městyse Bojanov za rok 2022 včetně zprávy nezávislého auditora o 
výsledku přezkoumání hospodaření obce za rok 2022 bez výhrad. 
 
 
Bod č. 4 
Účetní závěrka roku 2022 Městyse Bojanov, ZŠ Bojanov a MŠ Bojanov 
Starosta poté konstatoval, že zastupitelstvo městyse Bojanov již úspěšně schválilo hospodaření obce 
a příspěvkových organizací za rok 2022, avšak dále je zapotřebí schválit účetní závěrky za rok 2022. 
O tomto bude proveden samostatný protokol. 
 
1) Starosta navrhl schválit účetní závěrku Městyse Bojanov za rok 2022. 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
 
Usnesení č. 4/1 
Zastupitelstvo schvaluje účetní závěrku Městyse Bojanov za rok 2022 bez výhrad.  
 
2) Starosta navrhl schválit účetní závěrku příspěvkové organizace Základní škola, Bojanov, okres 

Chrudim za rok 2022. 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
 
Usnesení č. 4/2 
Zastupitelstvo schvaluje účetní závěrku příspěvkové organizace Základní škola, Bojanov, okres 
Chrudim za rok 2022.  
  
3) Starosta navrhl schválit účetní závěrku příspěvkové organizace Mateřská škola, Bojanov, okres 

Chrudim za rok 2022. 
 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
 
Usnesení č. 4/3 
Zastupitelstvo schvaluje účetní závěrku příspěvkové organizace Mateřská škola, Bojanov, okres 
Chrudim za rok 2022.  
 
Bod č. 5 
Smlouvy 
 
1) Starosta informoval, že na Městys Bojanov byla z Městské knihovny Chrudim doručena smlouva o 

sdružení prostředků na nákup výměnného fondu pro knihovny v regionu Chrudim. Výše finančního 
příspěvku na rok 2022 činí 3,- Kč na 1 obyvatele. K tomuto dodal, že k 31. 12. 2022 je v katastru 
městyse Bojanov hlášeno 654 trvale žijících obyvatel, což v přepočtu odpovídá částce 1.962,- Kč. 
Starosta navrhuje schválit smlouvu s finančním příspěvkem 2.000,- Kč. 

 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
 
Usnesení č. 5/1 
Zastupitelstvo schvaluje poskytnutí finančního příspěvku Městské knihovně Chrudim ve výši 
2.000,- Kč a pověřuje starostu Milana Michálka podepsáním smlouvy o sdružení prostředků na nákup 
výměnného fondu pro knihovny v regionu Chrudim na rok 2022. 
 
2) Starosta informoval, že na Městys Bojanov byla ze Sdružení vlastníků obecních, soukromých a 

církevních lesů v ČR se sídlem v Pelhřimově doručena smlouva o vzájemné součinnosti při 
uzavírání kupních smluv. Předmětem smlouvy je prodej surového dříví v rámci předmětného 
sdružení SVOL za rok 2023. Výše odkupní ceny bude řešena kvartálně dle aktuálních cen 
surového dříví. Maximální množství prodaného dříví je o objemu 2000 m3. K tomuto starosta 
dodal, že smlouvu navrhuje schválit, neboť Městys Bojanov je dlouholetým členem předmětného 
sdružení. 



Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
 
Usnesení č. 5/2 
Zastupitelstvo schvaluje smlouvu o vzájemné součinnosti při uzavírání kupních smluv mezi Městysem 
Bojanov a Sdružením vlastníků obecních, soukromých a církevních lesů v ČR se sídlem v Pelhřimově 
a pověřuje starostu Milana Michálka podepsáním předmětné smlouvy. 
 
 
Bod č. 6 
Různé 
 

1) Chodníky Horní Bezděkov – autobusová zastávka 
- p. Chadimová vysvětlila zastupitelům, proč je v současné době nemožné odprodat 

pozemek potřebný na vytvoření zálivu u zastávky  
2) Oprava zdi v Bojanově u domu č. p. 5 

- p. starosta zastupitelům a přítomným občanům osvětlil, jaké obtíže danou opravu 
provázely, přesto byla akce úspěšná  

 
Starosta ukončil po projednání všech bodů programu zasedání zastupitelstva v 17,34 hodin. 
 
 
V Bojanově dne 15. 3. 2022 
 
 
………………………….                                  ……………………..……… ………………………………. 
Milan Michálek, starosta obce                                                    ověřovatelé zápisu 
 
 
 



Diskuze: 
 

1. Pan Petr Dvořáček z Bojanova  
– dotaz, jak se postupuje v jeho žádosti (viz předchozí Veřejné zasedání) 

- návrh: zahrádka u KD Na Záložně do 22,00 + „živý plot“ (částečné 
odhlučnění) – tento kompromis pan Dvořáček přijal 
 

2. Manželé Novákovi z Hrbokova 
- dotaz, kdy bude vytvořen vodovod v Hrbokově 

- v příštích 14 dnech zahájení výběrového řízení na projekt 
 

3. Pan Josef Secký z Hor. Bezděkova  
- připomínka, že pan Secký z Petrkova nedostává Bojanoviny  

– pan Honzíček slíbil nápravu 
- dotaz na úpravu schodů na hřbitově a plotu u fary  

– bude realizováno v tomto roce 
- dotaz na čištění silnic v obci (štěrk) 

– ve správě silnic, nejdříve v dubnu 


